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Krzysztof Kowalski

Radny Rady Miasta

Wloclawka

\Vloclawek 18.09.2023 r.

Prezy dent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam sig z prosb4 o zamontowanie laweczek do siedzenia na przystankach

komunikacji miejskiej. Szczeg6lnie dotyczy to przystank6w min. na ul Fredry w kierunku ul.

Wiejsldej i Al. K. Wielkiego na prrystanku w okolicy stacji paliw ,J-otos", na kt6rym to

przystanku podr62ni vl' oczekiwaniu na autobus musz4 siadai na ziemi.

Proszg r6wnie2 o przngl4d wszystkich przastank6w w miescie i ewentualn4 naprawg i

montaz brakuj4cych na przystankach laweczek dla mieszkaric6w korzystaj4cych z uslug MPK

we Wloclawku

Zpowaianrem


